
Protokół z   XXIX Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie, z dnia 21  października 2016  r. 

Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przywitał zebranych, stwierdził, że w sesji bierze  udział 14 radnych, 

nieobecny radny to K. Oszust, następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie burmistrza z okresu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r  
b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 

2016 na zadania bieżące; 
c) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2017 rok,  
d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok,  
e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2017 rok.  
f) utworzenia jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością;  
g) zmieniająca uchwałę w sprawie Statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno – 

Administracyjnego Szkół w Zaklikowie; 

h) określenia, w odniesieniu do jednostek organizacyjnych gminy zaliczanych do 

sektora finansów publicznych, jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych 

oraz zakresu obowiązków powierzonych jednostkom obsługującym w ramach 

wspólnej obsługi. 

i) zmieniająca uchwalę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Zaklików, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

6. Zapytania i interpelacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

Na wniosek Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej, A. Sieczkosia z porządku obrad zdjęto projekty 

uchwał w sprawie zmiany Statutu Gminnego Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Szkół w 

Zaklikowie oraz określenia, w odniesieniu do jednostek organizacyjnych gminy zaliczanych do sektora 

finansów publicznych, jednostki obsługującej, jednostek obsługiwanych oraz zakresu obowiązków 

powierzonych jednostkom obsługującym w ramach wspólnej obsługi. Za wnioskiem Zastępcy 

Przewodniczącego głosowało 9 radnych, 4 było przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Jest to 

równoznaczne z zakończeniem działalności GZEAS  z końcem 2016 r. 

Burmistrz Zaklikowa zwrócił się do radnych z prośbą ujęcia w porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia woli przystąpienia wspólnie z Nadleśnictwem Gościeradów  do realizacji zadania 



polegającego na przebudowie drogi w m-ci Irena na dz. nr ewid. 517 na odcinku od drogi powiatowej 

nr 1004R do połączenia z drogą pożarową nr 19  wspólnie z Nadleśnictwem Gościeradów. Wyjaśnił, że 

jest to uchwała intencyjna, na podstawie której Nadleśnictwo będzie mogło zaplanować środki na 

inwestycję. Za wnioskiem burmistrza radni opowiedzieli się jednogłośnie. 

 Przyjęty porządek obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie burmistrza z okresu między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r  
b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 

2016 na zadania bieżące; 
c) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2017 rok,  
d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok,  
e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2017 rok.  
f) utworzenia jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością;  
g) zmieniająca uchwalę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Zaklików, udostępnionych dla 

operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

h) wyrażenia woli przystąpienia wspólnie z Nadleśnictwem Gościeradów  do realizacji zadania 

polegającego na przebudowie drogi w m-ci Irena na dz. nr ewid. 517 na odcinku od drogi 

powiatowej nr 1004R do połączenia z drogą pożarową nr 19  wspólnie z Nadleśnictwem 

Gościeradów.   

6. Zapytania i interpelacje. 

7. Zamknięcie obrad. 

Ad.2. 

Protokoły z XXVII i XXVIII Sesji Rady Miejskiej przyjęte zostały jednogłośnie. 

Ad.3. 

Burmistrz w sprawozdaniu z okresu między sesjami poinformował, że wniosek złożony przez Gminę na 

budowę dalszej części ulicy Lipowej w Lipie znalazł się na liście rankingowej ogłoszonej przez 

Wojewodę. 

Ad.4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył życzenia pracownikom socjalnym z okazji ich święta, następnie 

oddał głos mieszkańcowi Zaklikowa, B. Małkowi, który zwrócił się do zebranych w sprawie 

nieprawidłowości przy zasiedzeniu części ul. Dworcowej za hutą przez Fastec. Przewodniczący 

poinformował, że w projekcie budżetu na 2017 rok zabezpieczono środki na regulację ul. Dworcowej i 

sprawa będzie zakończona. 



Ad.5. 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaklików na 2016 r.- uchwała podjęta 
jednogłośnie; 

b) wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązań wykraczających poza rok budżetowy 

2016 na zadania bieżące;- uchwała podjęta została jednogłośnie; 

c) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego 

na 2017 rok, - uchwała podjęta została jednogłośnie, radni przychylili się do 

propozycji Burmistrza i obniżyli cenę skupu żyta z kwoty 52,44 zł za 1 dt do kwoty  

35,00 zł za 1 dt, przyjmowaną do obliczania podatku rolnego na 2017 rok na 

terenie gminy Zaklików. 

d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2017 rok, - uchwała 

podjęta została jednogłośnie; 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2017 rok- 

uchwała podjęta została jednogłośnie; 

f) utworzenia jednoosobowej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością; Burmistrz po raz 

kolejny wyjaśnił, że utworzenie spółki jest warunkiem niezbędnym do rozpoczęcia starań o 

wydobywanie wód siarkowych w Lipie. Po dyskusji na temat roli Gminy i Rady Miejskiej w 

spółce, omówieniu kosztów związanych ze zmianami w Krajowym Rejestrze Sądowym oraz 

nadaniem spółce nazwy Gminny Zakład Komunalny, za podjęciem uchwały zagłosowało 13 

radnych, przeciw podjęciu uchwały głosował jeden radny.  

g)  zmieniająca uchwalę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Zaklików, udostępnionych dla operatorów i 

przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych obiektów- uchwała podjęta została 

jednogłośnie; 

h) wyrażenia woli przystąpienia wspólnie z Nadleśnictwem Gościeradów  do realizacji zadania 

polegającego na przebudowie drogi w m-ci Irena na dz. nr ewid. 517 na odcinku od drogi 

powiatowej nr 1004R do połączenia z drogą pożarową nr 19  wspólnie z Nadleśnictwem 

Gościeradów- uchwała podjęta została jednogłośnie. 

Ad.6. 

Radny D. Mróz zapytał, czy drogę do tartaku w Irenie można wyremontować tak, by mogły po niej 

jeździć samochody z jednym napędem. Burmistrz stwierdził, że właściciel tartaku powinien się zwrócić 

w tej sprawie do urzędu. Radna A. Mikusek przypomniała o kałużach w okolicach rynku w Zaklikowie. 

Radny J. Żelazny zapytał, czy gmina wydała zezwolenie na wycinkę dębów na Kopcu, zaapelował o 

wycinkę drzew zagrażających bezpieczeństwu w rynku. Radna M. Kulpa zapytała, co zrobić z pniem po 

zwalonej lipie. Burmistrz obiecał zająć się sprawą.  Radny M. Iskra poprosił o zamontowanie dwóch 

lamp na placu targowym w Lipie. Radna M. Kulpa zapytała, czy burmistrz ma zamiar remontować drogę 

Zaklików- Antoniówka, zwróciła uwagę na stwarzające zagrożenie dla uczestników ruchu 

wyczyszczenie poboczy. Zastępca Przewodniczącego Rady A. Sieczkoś zwrócił się do burmistrza z 

zapytaniem: co burmistrz zamierza uczynić z W. Plennikowskim i jak zakończyła się sprawa dyr. M. Treli. 

Radca prawny wyjaśnił, że Sąd Najwyższy nie będzie rozpatrywał kasacji, ostatnia sprawa z dyr. Trelą 

odbędzie się w styczniu. Przewodniczący Rady Miejskiej zaapelował, by nie zrzucać odpowiedzialności 



na Radę Miejską i rodziców. Burmistrz stwierdził, że w najbliższym czasie podejmie decyzję w sprawie 

W. Plennikowskiego. Zastępca Przewodniczącego Rady poinformował, że OSP w Zdziechowicach prosi, 

by choinka stanęła na placu należącym do gminy. Radna M. Kulpa zaapelowała, by burmistrz powołał 

na stanowisko dyrektora ZSO W. Plennikowskiego. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że 

KS Czarni Lipa rezygnuje z inkasa opłaty targowej, zapytał, czemu PSZOK czynny jest do godziny 16, nie 

zaś jak wcześniej do 18. Kierownik RGK, M. Wójcik poinformowała, że w uzasadnionych przypadkach 

można zmienić godziny pracy. Przewodniczący Rady po raz kolejny poddał pod rozwagę potrzebę 

zamówienia bramki SMS, przez którą można informować mieszkańców o tego typu zmianach. Sołtys 

Dąbrowy D. Ryfińska zwróciła uwagę, że po raz kolejny przy tworzeniu budżetu zapomniano o jej 

sołectwie. Sołtys Starych Baraków, L. Kawęcki zaapelował o ograniczenie tonażu na nowej drodze. 

Sołtys Lipy, W. Pęzioł poprosił o przejście dla pieszych przy targu i lampy na ul. Torowej i targowisku. 

Sołtys Kolonii Łysaków, R. Łosek przypomniała o sprawie państwa Małków. Burmistrz poinformował, 

że pani Łosek w ostatniej rozmowie stwierdziła, że jednak nie chce studni głębinowej tylko wodociąg. 

Sołtys Antoniówki, S. Motyka zwrócił uwagę na fatalny stan drogi do Antoniówki. Sołtys Lipy, W. Pęzioł 

poprosił o informację, kiedy remontowany będzie przejazd kolejowy koło bloków. 

Ad.7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej zakończył obrady XXIX Sesji. 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady Miejskiej 


